



CHAPITRE 28

Loi relative aux salles de danse

[Sanctionnée le 29 mai 1942]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

S. R. c. 76, a. 45, mod. **1.** L'article 45 de la Loi des licences (Statuts refondus, 1941, chapitre 76) est modifié en insérant dans la dixième ligne, après les mots "vues animées" les mots "ou une salle de danse,".

Id., a. 46, mod. **2.** L'article 46 de ladite loi est modifié en remplaçant le paragraphe 4° par le suivant:

Règle-
ments
pour cal-
cul des
droits. "4° Définir ce qui constitue un siège ou son équivalent dans un lieu d'amusements; ou déterminer le nombre de sièges qui, dans un lieu d'amusements, doit servir de base au calcul des droits; ou établir un droit de licence fixe n'excédant pas cent dollars, pour un lieu d'amusements non imposable d'après le nombre de sièges."

Entrée en
vigueur. **3.** La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

CHAPTER 28

An Act respecting dance-halls

[Assented to, the 29th of May, 1942]

HIS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

R. S., c. 76, s. 45, am. **1.** Section 45 of the Quebec License Act (Revised Statutes, 1941, chapter 76) is amended by inserting therein, after the words: "moving picture hall", in the ninth line thereof, the words: "or a dance-hall,".

Id., s. 46, am. **2.** Section 46 of the said act is amended by replacing paragraph 4 thereof by the following:

Regula-
tions for
calculat-
ing duties. "4. Defining what constitutes a seat or the equivalent thereof, in a place of amusement; or determining the number of seats which, in a place of amusement, shall serve as the basis for calculating the duties; or establishing a fixed license duty, not exceeding one hundred dollars, for a place of amusement not assessable according to the number of seats."

Coming
into force. **3.** This act shall come into force on the day of its sanction.